
Förfrågan till SM om att döpa om grupprummen

Styrelsen har identifierat en seriös problematik på arkitekturskolan som skaver i
utbildningens kvalitet och effektivitet. De små utbildningsspecifika noder som är så viktiga
för utbildningens verksamhet är systematiskt otillgängliga för vilsna studenter på ritsal. För
att finna dessa noder för utbyte studenter emellan måste studenterna ha tungan rätt i mun
och rätt siffror i skallen, “var det 404an eller 414?”. Arkitektstudenterna som vi vet är inte
utmärkande för sin matematiska färdighet. Således bör detta katastrofala och vilseledande
system ersättas med ett som arkitekturstudenterna kan ställa sig bakom

Därför är styrelsens förslag att grupprummen och seminarierrummen bör namnges vid
denna instans.

Vi föreslåt att SM omgående startar en session Miro för att ta beslut i denna högst viktiga
och aktuella fråga.
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